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Abstract (en)
An optimally designed once-through steam generator with a vertical gas flue (2), in which hot gas can flow from the bottom upwards, has in the gas
flue (2) an evaporating heating surface (4) with an inlet collector (5) and an outlet collector (6) and with pipes which form an upper pipe section with
a section upper end and a section lower end and a lower pipe section with a section upper end and a section lower end; either the section lower end
(8) of the upper pipe section (I) of these pipes merges into the section lower end (9) of the lower pipe section (II) or the section upper end (10) of the
upper pipe section (I) merges into the section upper end (11) of the lower pipe section (III) (Fig. 1). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein optimal gestalteter Durchlaufdampferzeuger mit einem vertikalen Gaszug (2), in dem Heißgas von unten nach oben strömen kann, weist
im Gaszug (2) eine Verdampferheizfläche (4) mit einem Eintritts- (5) und einem Austrittssammler (6) und mit Rohren auf, die einen oberen
Rohrabschnitt mit einem Abschnittsoberrohr- und einem Abschnittsunterende und einen unteren Rohrabschnitt mit einem Abschnittsober- und einem
Abschnittsunterende bilden; entweder geht das Abschnittsunterende (8) des oberen Rohrabschnittes (I) dieser Rohre in das Abschnittsunterende
(9) des unteren Rohrabschnittes (II) oder das Abschnittsoberende (10) des oberen Rohrabschnittes (I) in das Abschnittsoberende (11) des unteren
Rohrabschnittes (III) über (FIG 1).
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